LUCTON

Welcome to Lucton

Application Process

ADMISSIONS BOOKLET

Exam Results

School Visit and Open Day

Curriculum



Welcome Message

欢迎来到上海莱克顿学校

Lucton School Shanghai is the place full of challenges and novelty, and can be a life-shaping journey that will encourage students to pursue learning throughout life, and also assist them to realize their full potential. Lucton meets the needs of its students through a traditional British curriculum. Students may opt to take a wide range of subjects at both IGCSE and A Level, and can fully exercise their independent thinking, self-expression, and teamwork abilities through various classwork and co-curriculum activities. At Lucton, class sizes are small by design with the purpose of enhancing concentration and high classroom interaction.

Lucton School Shanghai is an independent full boarding school for students aged 14-18 years. Education in Lucton is about developing the Whole Person, and help students become excellent world citizens. We are passionate about growing the cognitive skills as well as the social and emotional development for all students. In this small community, students will study with 180 passionate peers, building a solid foundation for both intellectual and social skills designed for higher education.

Our admission procedure is carefully designed to admit qualified students who are capable of benefiting from the academic curriculum, boarding life, and our unique college preparatory project. The Admissions Office seeks to identify students who possess the following characteristics: a great appetite for knowledge, self-motivation, enthusiasm for involvement in school activities, the capacity to persevere, and unique talents or abilities.

The best way to fully explore Lucton School Shanghai is with a campus visit. We are all here and ready to help you make the best decision.

Looking forward to seeing you soon.

Joy Ni Registrar

上海莱克顿学校是一个充满了挑战与新奇事物的地方。在莱克顿学习是一趟塑造人生的旅程,它将激励学生迈向终身学习的道路,实现自身最大的潜能。学校沿用英式课程体系,竭力满足所有学生的学术需求。在 IGCSE 和 A Level 阶段,在校生有着广泛的学科选择。无论是完成课堂任务还是参与课外活动,学生都可以充分锤炼独立思考、自我表达和团队协作的能力。在莱克顿,小班化教学是精心设计的课堂体验,它既能提高每个学生的注意力,又能促进课堂之间高强度的互动。

莱克顿作为一所全寄宿制的国际学校,面向 14-18 周岁的中外籍学生,以全人教育为理念,致力于培养学生成为优秀的世界公民。学生的认知能力和社会发展参与能力的提升是全体莱克顿人的热忱所在。在这个小集体里,学生将与其他 180 位同样充满热情的伙伴一道精进,夯实基础,学习通往未来高等教育的知识和社会技能。

学校的录取流程是历经了多方面考量而精心设计的,为了能够接纳更多可以从学校的学术课程、寄宿生活和莱克顿独特的升学项目中受益的学生。我们希望招收学生的特点是:充满对知识的渴望、拥有自我驱动能力、对参与学校各项事务怀揣热情、具备持之以恒的能力以及独特的天赋和才能。

参观访校是全面了解上海莱克顿学校的最佳方式。每个莱克顿人都在你左右,帮助你做出最好的决定。

期待早日与你在校园中相见。

倪雪薇 注册官



Curriculum

课程体系

Lucton School Shanghai provides a British curriculum, including IGCSE and A Level, ESL (English as a Second Language), Co-Curriculum Activities and Sports.

Lucton follows the Whole Person Education, and helps our students become critically engaged, internationally minded citizens dedicated to fulfilling their potential and building independent personalities. Students are expected to be honorable to have enthusiasm about studying and exploring abilities into full play.

At Lucton, students in Year 10 and Year 11 follow two-year IGCSE courses, while

Year 12 and Year 13 follow two-year A Level courses.

IGCSE Subjects

Compulsory: English Language or English as a Second Language, Chinese First Language or Chinese Second Language, Mathematics. Elective: Additional Mathematics, Physics, Chemistry, Business, Economics, Art and Design, Computer Science, Psychology, Design and Technology, Biology, Japanese.

A Level Subjects

Compulsory: Academic English, Chinese

Elective: Art and Design, Biology, Business, Chemistry, Computer Science, Design and Technology, Economics, Mathematics, Further Mathematics, Physics, Psychology, Japanese

Elite Sports

Equestrian, Rowing, Sailing, Golf, Archery

Elective Sports

Tennis, Football, Basketball, Badminton, Yoga, Swimming, Taekwondo, Karate, Frisbee, Fitness, etc.

Co-Curriculum Activities

Drama, Props, Music, Physics, Psychology, Sinology, Japanese, Curiosity, Carbon Neutral

Competition Practice

Biology, Physics, Mathematics, Debate, Business, Economics, Programming

上海莱克顿学校采用英式课程体系,其中包括: IGCSE 和 A Level 学术课程、ESL(英语作为第二语言)支持课程、拓展课程和运动课程。该课程体系旨在追求全人教育,使学生在追求卓越的同时,有机会发掘自身的天赋爱好,并建立独立的人格和良好的精神品质,培养学生成为优秀的世界公民。多样化的科目选择、深度的学术内容及专业的知识技能,能够支持学生进行深入的学术研究,激发探索能力。IGCSE 课程适用于 10 年级和 11 年级学生,A Level 课程适用于 12 年级和 13 年级学生。

IGCSE 科目

必修: 学术英语, 学术中文, 数学

选修: 进阶数学, 物理, 化学, 商科, 经济, 艺术设计, 计算机科学, 心理学, 设计工艺, 生物, 日语

A Level 科目

必修: 学术英语, 学术中文

选修: 艺术设计, 生物, 商科, 化学, 计算机科学, 设计工艺, 经济, 数学, 进阶数学, 物理, 心理学, 日语

精英体育项目

马术、赛艇、帆船、高尔夫、射箭

选修运动项目

网球、足球、男子篮球、女子篮球、羽毛球、瑜伽、游泳、跆拳道、空手道、飞盘、健身等

拓展课程

戏剧表演、道具制作与支持、音乐、物理、心理学、国学、日语、好奇心实验室、碳中和等

竞赛课程:

生物、物理、数学、辩论、商业、经济、编程等竞赛培训

Exam Results

学术成绩

2022 IGCSE Achievements

Highlights:

- 62% of all results were graded A*-A, and 82% were graded A*-B.
- Nearly half of the students obtained more than 4 A*s or As.
- In English and Japanese Language, the A*-A rates was 100%.
- In Chinese and English as a Second Language, the A*-A rates were 71% and 69%.
- 95% students were awarded A*or A in Mathematics.
- 83% students were awarded A*or A in Further Mathematics.
- 76% students were awarded A*or A in Physics.

2022 A Level Achievements

A Level for 2022 were exceptionally well with 100% pass rate across all exams.

Highlights:

- 69% of all grades were A*-A, 86% were graded A*-B.
- 50% of the students received more than 3 As.
- 100% of the grades in Physics, Computer Science, Biology, Chemistry, Further Mathematics and Chinese achieved A*-A.
- 100% A*-B in Economics and Psychology.

2022 年 IGCSE 成绩

成绩亮点:

- A*-A 成绩占比 62%, A*-B 成绩占比 82%。
- 近半数学生获得 4 个 A* 或 A 及以上。
- 100% 的学生在英文语言与日语科目中获得 A 及以上的成绩。
- 71% 和 69% 的学生在中文语言与英文作为第二语言科目中获得 A 及以上。
- 95% 的学生在数学科目中获得 A 及以上的成绩。
- 83% 的学生在进阶数学科目中获得 A 及以上的成绩。
- 76% 的学生在物理科目中获得 A 及以上的成绩。

2022 年 A Level 成绩

莱克顿参加 A Level 考试的学生成绩卓越,通过率为 100%。

成绩亮点:

- 69% 的学生取得 A-A* 的成绩, A*-B 成绩占比 86%。
- 50% 的学生获得超过3个A以上的佳绩。
- 100% 的学生在物理、计算机科学、生物、化学、进阶数学、中文科目中获得 A*-A 的成绩。
- 在经济、心理两门学科中达到了100%的 A*-B的水平。

University Acceptance

升学情况

All Class of 2022 graduates from Lucton received a total of 79 college pre-offer from 8 countries and regions, including 7 offers from G5 super elite universities in the UK. On average, each student received about 4 offers. Among the students in the comprehensive direction, 31% were admitted by G5 super elite universities in the UK, nearly 90% have been accepted into the world's top 50 universities, and 80% of the students in the art direction have been accepted into the world's top 10 universities.

Most Luctonians prefer university in England, and the rest aim for universities in the United States, Canada, Japan, Hong Kong, Australia and other regions. Class of 2022 has taken up many places at renowned universities around the world such as Imperial College, University College London, King's College London, University of Edinburgh, University of Manchester, University of the Arts London in the UK; University of Toronto in the Canada; Melbourne University in Australia, Parsons School of design and Pratt School of art, University of Minnesota and Michigan State University in the United States; Waseda University in the Japan; the University of Hong Kong and the Hong Kong University of education and so on.

It is worth mentioning at this point that many of them are scholarship students and most of the universities to which students apply are ranked among the world's top majors.

莱克顿 2022 届 21 位毕业生在本年度毕业季收获了来自 8 个国家和地区,共计 79 封高校预录取通知书,其中 7 封来自英国 G5 超级精英大学,平均每位学生收获了约 4 封大学录取通知书。综合方向学生中 31% 被英国 G5 超精英大学录取,近九成学生被 QS 世界排名前 50 大学录取,艺术方向学生 80% 被世界排名前 10 艺术类院校录取。

莱克顿毕业生的升学方向主流为英国,也包括美国、加拿大、澳大利亚、日本、香港等地区。录取院校包括英国的帝国理工学院、伦敦大学学院、伦敦国王学院、爱丁堡大学、曼彻斯特大学、伦敦艺术大学等;美国的帕森斯设计学院,普瑞特艺术学院等;加拿大的多伦多大学;澳大利亚的墨尔本大学等,美国明尼苏达大学、密歇根州立大学;日本早稻田大学;香港方向有香港大学、香港教育大学在内的上百所世界知名大学。

毕业生中不乏获得奖学金的学生,而大部分学生所申请的大学,其专业排名都位于世界顶尖。

Imperial College London







































Typical Weekday Timetable

日常作息表

The following is provided as an example of a typical busy day at Lucton. Specific details are provided in the school timetable.

该时间表可视作莱克顿日常作息的示例,详细的时间安排请参考莱克顿 2022-2023 学年作息表。

7:10-8:10早餐 Breakfast
8:10-8:40
8:40-9:30 第二节课(周一周晨会) 2nd Period (Assembly on Monday)
9:30-9:40
9:40-10:30 第三节课 3rd Period
10:30-11:20 第四节课 4th Period
11:20-12:10 B 组午餐; A 组第五节课 Group B Lunch; Group A 5th Period
12:10-13:00 A 组午餐; B 组第六节课 Group A Lunch; Group B 6th Period
13:00-13:50 第七节课 7th Period
13:50-14:40
14:40-14:50 课间休息 Break
14:50-15:40 第九节课 9th Period
15:40-16:30 第十节课 10th Period
16:30-16:40 课间休息 Break
16:40-18:20 周一: 运动课 Monday: Sports
18:20-19:00 晚餐 Supper
19:00-20:00
20:00-21:30
22:30

6

Guide to Entry Levels

入学年级概览

Recommended Age 参考年龄	Year Group 英国学制	Grade Group 中国学制	Curriculum 课程
14-15	Year 10 十年级	Grade 9 初三	IGCSE-1st year IGCSE 第一年
15-16	Year 11 十一年级	Grade 10 高一	IGCSE-2nd year IGCSE 第二年
16-17	Year 12 十二年级	Grade 11 高二	A Level-1st year A Level 第一年
17-18	Year 13十三年级	Grade 12 高三	A Level-2nd year A Level 第二年

Entry point: August and Feburary 入学时间: 每年8月和2月







Application Process

申请流程

It is very delighted that you are considering Lucton School Shanghai. We carefully assess every candidate. When applying for Lucton School Shanghai, candidates are requested to submit online application form and supporting documents. Supporting documents include the latest 2 years school reports, the student's ID card or passport and a digital photo. Relevant qualifications, awards or language certificates is optional to provide. When application is received, parents will be informed by Admissions Office to take next step in paying the entrance exam fee. Once complete the payment, then applicant will be invited to campus to take the UKiset test, and attend headmaster interview by appointment.

UKiset is an online assessment designed for students apply to British curriculum schools. It also supports admission into the UK independent education system and the test can be taken between age 9.5 and 18. Over the years, more than 200 UK independent schools are using UKiset as a requisite procedure of their admissions process. UKiset measures four skills: Non-Verbal Reasoning and Verbal Reasoning, Mathematics and English skills (grammar, vocabulary, reading comprehension, listening and creative writing). It takes approximately 135 minutes.

Admissions to Lucton School Shanghai are determined by a number of factors, and we will comprehensively evaluate each candidate's academic achievement, interests, personality and the potential. Then we will determine if he or she meets the entry requirements of Lucton School Shanghai. The result will be released in two weeks via email.

If candidate satisfies entrance requirements, 20,000 RMB Registration Fee will be asked to pay for secure the school spot after receiving an Acceptance Letter. The registration fee is set against the tuition fee for the first academic year, and it is non-refundable. Due to the large number of qualified applications received each year, candidate maybe offered a place on our wait list system, the Admissions Office will contact him or her of any openings as soon as possible.

感谢您对上海莱克顿学校的关注。我们会仔细评估每个已经递交申请的学生。申请者申请时,需要提交在线申请表格并上传相关申请材料。申请材料包括:近两年成绩单、身份证、护照首页和电子白底证件照。如有相关资格证书、获奖证明和语言成绩可一齐附上。收到申请资料后,招生办会协助家长完成入学考试报名以及费用支付,同时与学生和家长进一步沟通,确定访校日期,预约合适的入学测试和校长面试时段。

学校选用译赛(UKiset)作为入学测试。译赛英文全称为 UK Independent Schools Entry Test,是英国私立学校的入学测试。在英国,有两百多所私立学校将译赛作为入学筛选的必要程序,来评测 9 岁半至 18 岁申请学生的学术能力和发展潜能。译赛测试语言为英文,考试内容分为逻辑推理(文字与非文字推理)、数学和英语(包括语法、词汇、阅读理解、听力和创意写作),时长大约为 135 分钟。

招生录取由多重因素决定,学校会综合评估每一位考生的学术能力、兴趣爱好、性格和潜力,以给出是否录取的决定。录取结果将在两周内揭晓,并以邮件的形式通知学生和家长。

如果申请者满足入学要求,收到录取通知后,需先缴纳注册费 20,000 元保留入学名额。该费用不可退还,将等额抵扣入学第一学年的学费。如果当年招生名额已满,申请者将自动被列入学校的候补名单,如果名额空出,我们将优先录取候补名单中的学生。

Fees

费用

IGCSE

Item 项目	RMB 人民币
Tuition Fee 学费	195,000
Boarding Fee 寄宿费	34,700
Meal Fee 餐食费	25,300
Examination Fee Deposit 考试费预缴	9,600
Textbook Deposit 书本费预缴	2,850
Total Amount Payable 总计金额	267,450

A Level

Item 项目	RMB 人民币
Tuition Fee 学费	195,000
Boarding Fee 寄宿费	34,700
Meal Fee 餐食费	25,300
Examination Fee Deposit 考试费预缴	11,800
Textbook Deposit 书本费预缴	1,700
Total Amount Payable 总计金额	268,500

Notes 说明

- 1. School Fees must be paid annually.
- 2. Discounts to siblings are allowed as follows: 20% for Tuition Fee. Rebates apply to Tuition Fee for each academic year.
- 3. The Examination Fee Deposit is used to pay a student's examination. The fees may be higher depending on exam subjects and parents may billed for additional costs.
- 4. The Textbook Deposit covers the cost of textbooks. All such expenses shall be itemized at the end of the school year.
- 1. 家长需一次性缴交一学年总额费用。
- 2. 新生、在读生或毕业生的直系兄弟姐妹每学年可享受减免学费 20% 的优惠,该优惠政策适用于每一学年的学费。
- 3. 预缴的考试费将用于支付学生在本学年内所参加的各科目考试,如果学生实际产生的费用高于预缴费用,学校将另外收取。
- 4. 预缴的书费将用于支付教材的费用。学校将在学年末向家长出具账单并结算。

Scholarships

奖学金

Scholarships positively contribute the talent cultivation and further the development of education. They are awarded based upon various criteria of a student, commending the remarkable achievement in a specific field. Lucton School Shanghai values and follows the philosophy of Whole Person Education. We encourage students to pursue the highest standard more than academic, but co-curricular activities, individual interests, interpersonal skills, leadership capacity, self-management capability and social responsibilities. Meanwhile, we cherish the talents in terms of academic and other fields, spurring their further development.

Lucton offers scholarships in four categories: Pierrepont Scholarship (All round), Academic Scholarship, Arts Scholarship (Art scholarship and Music Scholarship), and Sports Scholarship (Sport Scholarship and Riding Scholarship). The scholarships are worth from 20% to 100% of the Tuition Fee.

奖学金制度,是为了表彰学生在综合能力、学术能力和各个专项能力上的卓越表现,以此促进教育的发展,为人才培养做出积极的贡献。莱克顿坚持贯彻推崇全人教育理念,珍惜学生的天赋和能力,鼓励学生在追求学术卓越的同时,在自身特长上也有所发展,并加强人际交流、领导力、自理能力、社会责任等全方面的综合能力。

学校共设立四类奖学金项目,分别为皮尔蓬特奖学金、学术奖学金、艺术类奖学金(艺术奖学金和音乐奖学金)和体育类奖学金(体育奖学金和马术奖学金)。奖学金形式为20%-100%的学费减免。

School Visit and Open Day

学校参观和开放日体验

Before making the decision, it is highly recommended to fully explore Lucton by school visit or Open Day. The Admissions Office is happy to provide professional support and make arrangements as far as possible according to the needs of prospective parents and students.

We will arrange a school tour which includes teaching areas, the boarding house, dining hall, theatre and recreational areas. The tour will be guided by our Admissions Office and it will take 2-3 hours to experience campus atmosphere and culture. Everyone will have the opportunity to communicate with our Headmaster and Registrar. By this chance, prospective parents and students will have deep understanding of our teaching philosophy, curriculum, campus life, extracurricular activities and admission procedure.

在择校时,我们建议学生与家长先通过预约单独访校或参加开放日的形式全面了解学校。招生办公室非常乐意提供专业的帮助,并根据不同家庭的需求尽可能地做好相应的安排。

参观时长约为 2-3 小时,申请学生及家长将走访教学区、住宿区、餐厅、剧院和生活娱乐等区域,感受校园氛围与文化。在招生办的带领下,每个人都有机会与我们的校长和招生官进行交流,深刻了解莱克顿的教学理念、课程设置、校园生活、课外活动和录取流程等信息。

Contact

联系信息

Address: 90 Puhong Road W, Pudong, Shanghai 201324, China

Telephone: 021-58093060

Admissions Contact: 0086-157 2157 8501 Email: admissions@luctonshanghai.com Website: www.luctonshanghai.com

地址: 上海市浦东新区浦红西路 90 号 上海莱克顿学校

电话: 021-58093060

招生办公室联系电话: 0086-157 2157 8501 电子邮件: admissions@luctonshanghai.com

网站: www.luctonshanghai.com



















